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La do a del César 354
~ES DEL 18 D'AGOST DE 1995 I

CONTERTULIANS radiofònics i colum
nistes a l'ús no se'n cansen de dir que
el senyor Aznar, amb tot això de la
macrobandera, ha acabat d'eixir de l'ar
mari, s'ha tret del tot la màscara que ha
cobert el seu impenetrable rostre durant
aquests anys i ara comença a mostrar
se tal com és de veritat.

A Benicarló sembla que està passant
alguna cosa semblant, els nostres
governants locals cada dia actuen amb
menys delicadesa, cada dia se'ns pre
senten més tal com són.

El tema del viatge a Itàlia de la coral
Kylix en seria un exemple ben sagnant.
Com també ho seria, a ulls d'un impor
tant sector de la població, la manera de

procedir en les oposicions a funcionaris
que tant d'enrenou estan alçant.

En aquest darrer assumpte, Comis
sions Obreres ha llençat dures acusa
cions, però a hores d'ara, que se sàpi
ga, no ha presentat cap denúncia formal
enlloc ni ha impugnat les esmentades
oposicions. La regidora de Benestar
Social ha sortit al pas en alguns mitjans
de comunicació i ha dit la seua.

Des d'ací no acusem ningú ni en pre
nem part, doctores tiene la Iglesia. Ara
bé, convindria que, de tant endant,
se'ls recordara als nostres mandataris
que no n'hi ha prou que la dona del
César siga honrada, també ho ha de
paréixer.

r----------------------------------------------,
Edita

Associació Cultural la Feram de Benicarló
CI Sant Francesc, 95

Casal Municipal
12.580 Benicarló Tel. 667.62.25.86

FAX: 964.47.56.98
laveudebenicarlo@eresMas.com
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LA VEU respecta la llibertat d'expressió. La responsabilitat de les opinions és de qui signa ¡'escrit. LA VEU es reserva el dret d'acurçar els textos
que sobrepassen les 20 línies. Els articles hauran d'anar signats amb nom, adreça i número de DNI, encara que podran aparèixer amb pseudònim.
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La coincidència de cognoms, la disparitat
de criteris en la convocatòria i la diferèn
cia en les puntuacions en les fases de
concurs i oposició va generar les sus-

picàcies. Els opositors sospiten ara d'al
tres places convocades. El consistori
guarda mutisme respecte d'això. Avui ho
analitzem.

CCOO impugna les bases de la convo
catòria a les 25 places de la residència

de discapacitats.

TEXT: redacció

FOTOS: joancarlesadell

El procés de contractació
per a cobrir 25 places per
a la residència de discapa
citats -suposadament irre
gular i que va ser denun
ciat pel sindicat Comis
sions Obreres-, podria
desembocar en la paralit
zació del procés una
vegada sol· licitada la sus
pensió de les bases de la
convocatòria. La denúncia
es va fer efectiva una
vegada detectats els evi
dents vincles familiars
entre el tribunal i alguns
dels aspirants.

De moment, tot i haver
publicat en el tauler i en
internet els resultats defi
nitius i la proposta de
nomenament no ha apare
gut cap acta amb el nom
dels membres del tribunal
que permeta contrastar
que els seus components
tenen la titulació legalment
establida per a realitzar el
procés, aspecte que inva
lidaria ambdues proves.
Amés els opositors alerten
que el tribunal estava dub
tosament constituït al no
figurar alguns dels seus
membres, com el presi
dent o si no n'hi ha el res-

ponsable de Benestar
Social si és que aquest
haguera delegat les seues
funcions, aspecte que de
moment es desconeix.

Aquest procés, que ha
despertat les ires de diver
sos dels aspirants a
aquestes places ha creat
sospites sobre les bases
d'altres proves ja publica
des i que hauran de resol
dre's en els pròxims
mesos, entre elles dues
places per a la iniciativa
comunitària Equal Accord
la redacció de les quals,
elaborada en els mateixos
termes, pateix de les
mateixes deficiències.

Encarnación Branchat
(PP) assegura en un
comunicat que la denúncia
"està argumentada en
falsedats". El comunicat
no deixa clara la legalitat
de la composició del Tribu
nal

El tribunal de selecció
de personal per a la
residència de discapacitats
psíquics de Benicarló va
emetre un comunicat que
assegura que la roda de
premsa de CCOO referida
a les presumptes irregula
ritats en la contractació de
25 persones per a cobrir
els llocs de director, infer
mers, fisioterapeuta,

governanta i auxiliars d'in
fermeria són merament
"falsedats". Així recorden
que el sindicat o qualsevol
interessat ha tingut temps
per a impugnar les bases

ja que estaven publicades
en el tauler d'anuncis i
internet des del mes d'a
gost i que la roda de prem
sa del sindicat "és per a
fer mal".
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El comunicat també desvet
lla dades privades d'un dels
aspirants que va obtenir la
major puntuació, sigles i
puntuacions que el dissabte
va publicar Levante de Cas
telló. El comunicat explica
que "per si algú desco
neix el sistema, donada la
gran quantitat d'aspi
rants, el tribunal va consi
derar com més apropiat
fer una part escrita per
què els opositors tingue
ren les mateixes pregun
tes i després fer la part de
l'entrevista pròpiament
dita basada en les defi
ciències que es veien en
l'entrevista i alguns acla
riments que el tribunal
demanava referent a ella
o al currículum", va ser
aquí segons l'edil de

Benestar Social, Encarna
ción Branchat, "on va fallar
el senyor -J.L.B.- que ha
eixit reflectit en premsa
que anava millor coHocat
perquè era director gerent
d'un centre assistencial
de discapacitats, però
quan se li va fer l'entre
vista desconeixia el món
dels discapacitats pro
funds perquè realment al
que es dedicava era a
programes de garantia
social que van dirigits a
persones amb discapaci-

tats lleus i realment el que
es busca. en la present
convocatòria és una rein
serció en el mercat labo
ral mitjançant tallers de
fusta'!.

Respecte a la composi
ció i l'acta amb el nom dels
membres del tribunal que
permeta contrastar que els
seus components tenen la
titulació legalment establida
per a realitzar el procés -un
aspecte que segons CCOO
podria invalidar ambdues
proves- el comunicat única
ment menciona que "ha de
ser el mes adequat possi
ble, per això es busquen
persones que estiguen
relacionades amb l'àrea i
que coneguen el seu fun
cionament". Així mateix,
prossegueix la nota, "el

regidor de la mateixa és
com sempre el responsa
ble i un represéntarit de
serveis socials conside
rant el psicòiegcommés..
adequat';, encara'que l'es-'
crit defuig d'aclarir la com
posició del tribunal i la
presència del seu president ,
o delegat, extrems que van
ser denunciats per alguns
aspirants i a'rreplegats pel
sindicat. Respecte als vin
cles familiars asseguren
que "la gent 'del tribunal
no tenia perquè c'onéixer
aquestes relacions ja
que, segons el secretari
de la corporació, són de
sisé o seté grau" assegu
rant així que "no són unes
proves en les que es
puga fonamentar la
impugnació".

e o I • I a b
. ,

oraclo
Comissions Obreres

COMISSIONS Obreres ha denunciat
irregularitats en el procés de selec
ció del personal del centre de dismi
nuits psíquics. Segons la versió del
sindicat l'avaluació de les proves no
s'ha dut a terme amb l'objectivitat
necessària per a garantir la igualtat
d'oportunitats en l'accés a la funció
pública. Pareix que el principal motiu
del suposat frau radicaria en uns
familiars de membres del Tribunal
que alhora són parentela de diputats
de El Partit. Aquests senyors en
qüestió han tret unes notes baixes
en les proves escrites però l'han
compensat amb les elevades qualifi1.

cacions que obtenen a l'entrevista.
Així, la part subjectiva estaria impo-

sant la seua valoració sobre la
imparcial.

Entorn a aquestes incidències, un
altre cop desconeixem el posiciona
ment del nostre equip de govern.
Malgrat la gravetat de les acusa
cions la regidora Traver no baixarà al
terreny dels mortals, ni es banyarà el
cul donant unes quantes explica
cions a la ciutadania que la manté i
tampoc farà callar eixes vergonyo
ses opinions nascudes al nucli dur
de El Partit que sentencien que els
familiars també tenen dret a oposi
tar. Una vegada més la corporació
que encapçala Mundo aplicqrà la
política del silenci. La mateixa que
empra a les sessions plenàries de

l'Ajuntament on nega als assistens i '.
a l'oposició la possibilitat del debat i
l'enfrontament d'idees raonades. És
la postura oficial de El Partit a Beni
carló. Deixar passar els dies i que
els crits vagen perdent força.

Tot i l'escandalosa doble moral
que comporta el canvi d'actitl,ld dels
polítics de El Partit arr¡q el .tema· del
nepotisme, allò que .és r¡nés,lamer:'lta
ble d'aquest desagr~daQ.le..assurnpte
és que probablement" endarr§rirà..la
inauguració del centre hospitalari i
mentre la dreta posarà en marxa la
màquina mediàtica per distreure cul
pes cap als sindicalistes, els
pacients continuaran sense tenir l'a
tenció que es mereixen.
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El programa afecta fins al límit amb el
terme de Peníscola. Floriac té el compro-

mís d'Urbanisme d'accelerar la seua
aprovació.

TEXT: jordimaura

FOTO: joancarlesadell

L'empresa Floriac SL, que
promou el centre comercial
Costa d'Azahar i un Centre
de Talassoteràpia en els
terrenys que ocupaven l'ex
tinta firma de mobles Palau,
ha presentat un Programa
d'Actuació Integrada per a
desenvolupar sòl industrial
comercial en una zona que
es prolonga fins al límit
amb la carretera de Penís
cola. La documentació pre
sentada per Lluís L10bet
Carol va acompanyada de
document d'homologació i
un pla parcial que afecta de
ple a un propietari agrícola
ja que en la esta zona anirà
un carril de desacceleració i

els accessos al futur centre
comercial en construcció, a
través de rotondes a nivell
de la N 340. Per a permetre
els accessos s'estudia ele
var la carretera diversos
metres i enllaçar els distints
camins, actualment rurals a
través d'una rotonda en
què confluirien la Ratlla del
Terme amb Peníscola, que
porta cap a la zona hotele
ra, el Camí a Sant Gregori,
on està prevista la cons
trucció d'una Ciutat Sènior i
una zona residencial, sal
vant així la perillosa carre
tera N 340. Durant el termi
ni de 20 dies hàbils els inte
ressats podran formular
al, legacions i proposar
alternatives tècniques a
l'exposada per Floriac. El
representant de l'empresa,

Lluís L10bell assegura
comptar amb el compromís
de la direcció d'Urbanisme
per aprovar el més ràpida
ment possible el projecte i
iniciar la reparcel'lació i

obres en la zona "ja que
les previsions de l'empre
sa passen per inaugurar
el major centre comercial
entre Castelló i Tarragona
al maig del 2003".

Els veïns no volen pagar els accessos
El projecte de pla parcial difereix del
presentat el febrer del 2001 i afecta a

diverses finques agrícoles que es con
vertirien així en els accessos

TEXT: jordimaUra

El Programa d'Actuació Inte
grada presentat a la partida
Palmar per l'empresa Floi
rac, S.L., promotora del cen
tre comercial Costa d'Aza
har, ha sigut rebuljat pels
propietaris dels terrenys
afectats pel desenvolupa
ment de sòl industrial comer
cial en una zona que es pro
longa fins a/límit amb Penís
cola. Els veïns lamenten el
criteri diferencial que ha
seguit el consistori de Beni
carló amb els propietaris de
terrenys amb el del consisto
ri peniscolà, que ha rebuljat
la figura del PAl i ha assen
yalat la negociació individua
litzada amb els propietaris

per a crear els accessos per
al major centre comercial del
nord de Castelló.

El projecte de pla parcial
difereix del presentat el
febrer del 2001 i afecta a
diverses finques agrícoles
que es convertirien així en un
carril de desacceleració i els
accessos al futur centre
comercial en construcció, a
través de rotondes a nivell de
la N 340. Per a permetre els
dits accessos s'estudia ele
var la carretera diversos

metres i enllaçar els diversos
camins, actualment rurals, a
través d'una rotonda en la
què confluirien la Ratlla del
Terme amb Peníscola, que
porta cap a la zona hotelera,
el Camí a Sant Gregori, on
està prevista la construcció
de la zona residencial Ciutat
Sènior per un grup anglés
junt a empresaris locals, sal
vant de rebot la perillosa
carretera N 340.

Els propietaris legítims de
les terres tenen previst cons-

tituir-se com una associació
d'afectats i recórrer a les
instàncies que siguen opor
tunes, ja que rebutgen "a
costelles dels nostres
terrenys crear els accessos
a un centre comercial del
qual no hem tingut ni
constància per part del con
sistori ni de l'empresa pro
motora fins ara", així mateix
desconfien que el consistori
actue com a garant i protec
tor dels seus drets.

Els propietaris volen que
s'ajorne l'exposició pública
del PAl i es consensue amb
els propietaris dels terrenys.
Per la seua banda Floirac
pretén resoldre com més
prompte millor el problema
d'accessos i inaugurar el
centre el mes de maig.
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Correllengua
2002

r----------------------,

Els actes de rebuda deia Flama del
Correllengua 2002 que entre l'Asso
ciació Cultural Alambor i els centres
educatius de la ciutat i amb la
col·laboració del nostre Ajuntament
van ser els següents.

TEXT: acalambor
FOTO: ajuntament

Arribada de la Flama a la
Plaça de Sant Bertomeu
a mans dels alumnes del
IVADIS, recepció oficial
per part de les autoritats,
lectura del manifest del
Correllengua 2002,
actuació de Moniato
Show amb l'espectacle

LOCALITZEN UN
VEí INDISPOSAT
Després de l'avís d'uns
veïns de la Urbanització
Los Pinos de Benicarló la
policia local va acudir
davant de l'alerta que indi
cava que "en un dels
apartaments se sentia
una espècie d'alarits" i
que no havien vist al seu
propietari des de feia dos
dies. A l'arribada al lloc els
agents van observar que hi

'Estimem la nostra llen
gua', lliurament d'una
Flama a cadascuna de les
escoles participants: CP
Francesc Català, CP
Eduardo Rodenas, CP
Marques de Benicarló,
Centre IVADIS i CC La
Consolació., trasllat de
cada flama fins a les res
pectives escoles i rebuda
de la flama al Centres
Educatius.

havia una llum encesa en el
segon pis de l'immoble i
"s'escoltava a una perso
na agonitzant" Una vega
da en l'interior de la viven
da a la que van accedir
escalant per les vivendes
confrontants, van trobar
estés a una persona d'a
vançada edat que possible
ment jeia des de feia dos
dies a tem;l. El ferit va ser
traslladat al Centre de Salut
per Protecció Civil.

ESQUERRA VALENCIANA
La 'restauració' de les cisternes o aljubs del terme de
Benicarló, anunciada i presentada als mitjans pel
regidor de Cultura senyor Flos ens va fer témer el pit
jor; a la vista del reportatge entrevista feta per una
televisió comarcal (CSN). Una inspecció posterior va
confirmar les nostres sospites; que la anomenada
'restauració' ha esta feta, en el cas de la cisterna de
la partida 'Collet" amb materials moderns, com és l'ús
de ciment pòrtland oro, que desvirtuen i lleven auten'
ticitat a la suposada restauració. L'obra feta perla bri
gada municipal respon a un criteri equivocat; els
aljubs o cisternes estan fets amb morter de calç, i
amb aquest material han resistit centenars d'anys,
l'ús del ciment modern dona un aspecte de Bunker a
la cisterna, llevant-li l'aspecte rústic que tenia en ori
gen. Entenem que les cisternes del terme o aljubs no
tenen necessitat de restaurar-se , encara que si de
conservar-se i netejar-se. El pressupost de 38500 f.
(6.405.861 ptes) és excessiu i pensem que si be la
idea és bona el procediment és a totes llums inade
qüat.

POLICIA LOCAL
Membres de la policia local van detindre la matinada
del dissabte al diumenge a tres joves que intentaven
serrar una màquina expenedora dels tiquets de l'ORA
al Carrer Cesar Cataldo. La detenció dels tres joves
-dos amb domicili a Orpesa i un a Benicarló- va ser
possible després d'una persecució pel carrer Pius XII
i gràcies a la col·laboració ciutadana. Un dels detin
guts era portador d'un arma blanca. La policia va ins
truir les corresponents diligències. D'altra banda
hores més tard un lladre proveït d'un arma de foc va
fugir espantat en ser sorprés pel propietari d'una lli
breria mentre volia atracar-la en el matí del diumen
ge. Un accident de circulació amb danys materials
considerables es va produir diumenge passat en el
camí de la Fossa del Pastor al colidir un turisme con
tra un objecte de dimensions considerables que esta
va en la via i que corresponia a una reductora de
marxa que es va desprendre d'un tractor o va ser
llençada al vial.L ~
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La regidoria de Cultura
de Benicarló, en
col·laboració amb diver
ses entitats va progra
mar per al 9 d'octubre
diversos actes per a
recordar l'entrada triom
fal de les tropes del rei
Jaume I a la ciutat de
València. Els actes
-que es van iniciar
dimarts a la nit amb una
mostra d'indumentària i
ceràmica valenciana
inclouen una despertà
amb el tir de nou car
casses des de la Plaça
de Sant Bertomeu.

• • •

A les 10.15 h tindrà
lloc la inauguració de la
Plaça de la Comunitat
Valenciana, nom amb
què es batejarà a la
plaça dissenyada pel
paisatgista català Rubió
i Tudurí, representant
de l'arquitectura moder
nista i autor entre altres
dels bells jardins del
Tibidabo. Un quart d'ho
ra després donarà inici
la marxa amb bicicleta
fins al poblat iber del
Puig de la Nau, que ser
virà d'acte institucional i
alhora de jornada de

portes obertes al' poblat
recentment inaugurat.

Campanes al vol i un
concert del grup de folk
castellonenc Saüc, on
una dels seus compo
nents -la flautista Maria
José Peiró- és de Beni
carló, centraran els
actes de migdia. El con
cert de Saüc, segons va
explicar Dani Andrés un
dels components,
"repassarà i revisarà la
música tradicional medi
terrània amb influències
de la música àrab,
napolitana", donant un

aire fresc al panorama
musical valencià. Enca
ra així aquest membre
del grup folk ressalta
que "no és un bon
bagatge que en les
terres .de Castelló
només hagen dos
grups de música tradi
cional". A la vesprada
una Cercavila amb la
Colla de Gegants i
Cabuts, el Grup de Dan
ses Renaixença i la
Banda de Música tanca
ran aquesta jornada fes
tiva per als ciutadans de
Benicarló.

RESUMEN DEL TEMPS AL SETEMBRE

JOSÉ MARíA PEMÀN
Conegut autor de l'Amor Brujo, Noches en los jardi
nes de España, El sombrera de tres picos, La vida
breve i La AtIantida.

entren a sac contra el rE

ports i el seu reiterat oblit e
que li han ensenyat de p
No sé perquè tant de reb<
xicot fa molts anys qUE

càrrec i sempre ha utilitza
llengua, no voldrà vosté
mesos de les eleccions, I
guitat. Mire-s'ho des d'uné
pectiva, obra una mica l'h
seua visió del món com fé
mira les coses des del p~ .
l'equip del seu cor: ban E

da, llengua de l'estat i b
lat. El mejor equipo dE
mundo.

M'he perdut amb el temé
Ara resulta que els que es
vendre pisos, apartaments
i altres habitacles estan e
la construcció del camp I

havíem quedat que era bo
tor turístic? Potser aquest
nais veuen una saturació
immobiliari i s'estimen m
xmil habitatges que es pret
tant de la Tossa es faceh
del poble i més poc a pOl

oynS'e
AIXÒ és el que vaig saber llegir en
l'anterior número de la seua revista, el
353.

Vistes les pretensions literàries que
LA VEU ha demostrat a l'editorial en
citar un dels clàssics, jo no em vull
quedar enrere i vaig a fer el mateix
amb la foto que apareix a la portada.
Efectivament, aquesta visió de la
majestuosa torre dels collons, amb els
dos pomells de les palmeres en un
extrem, ens porta inevitablement a
Vetusta, ciutat on transcorren les pas
sions entre Fermín de Pas i Ana Oroz
co, i més concretament a la magistral
descripció de la torre de la catedral
que ens fa l'autor d'aquesta magnífica
novel·la. Convido els lectors a rellegir
el segon i el tercer paràgrafs de 'La
Regenta' alhora que fan la compa
rança entre ambdues construccions.
Algun crític ha vist un símbol fàl'lic en
el text de Leopoldo Alas. El mateix
podríem pensar de. l'edifici-insígnia del
nostre poble, encara que amb. una
mica més d'imaginació i bona volun
tat.

Anem per feina. Una altra vegada
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Campionat
d'Espanya
d'atletisme
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galeria Vittorio Emmanuele li? Mentre
ell feia visites de treball pensava que
no calia que cap coral anés a Itàlia,
que ja havia anat ell i amb això hi
havia prou, que els vicis se'ls pague
cadascú i, què caram, l'alcalde era ell.

M'ha agradat molt la foto que apa
reix a la pàgina 13 on es veu el regi
dor de cultura Flos ballant una sarda~

na amb els regidors de cultura dels
pobles veïns. No només són capaços
de posar-se d'acord, sinó que a més a
més ens obsequien amb un ball.
Fantàstic.

L'ESPIFIADA DE LA SETMANA
"Presentada la primera proBenicar
Ió (sic)", diu el primer destacat de la
pàgina 13. No he trobat cap entitat
benèfica ni moviment social amb uns
fins tan concrets. .

"Sahièm la Toosa (sic) programa',
una jornàda" d¡'u 'al final del destacat.
de la pàg'ina 5.' No esfà malament er
nom per si algun dia funciona el camp' .
de golf. Fins i tot es podria posar un '
·saloon'.

•
Ie

• • •
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tot el que es fa es ven ...
Amb un cert retràs, apareix la cròni

ca de la presentació del candidat del
partit al que, segons diu algun gran
columnista local de pes, representa o
dóna suport la seua revista.' Com a
notícia està bé, no mostra un entu
siasme desmesurat cap a les possibi
litats del candidat i dóna especial
relleu al material gràfic. Vull destacar
l'absència de representants del PP,
massa ocupats en la vitai necessitat
de buscar un candidat-estrella que els
mantinga quatre anys més asseguts a
les poltrones municipals, encara que
segons manifesta Mundo a continua
ció, de candidats en tenen de sobra.

Mundo se'n va a Itàlia a veure unes
instal·lacions de tecnologia puntera
per a les escombraries. AI país tran
salpí deu ser més conegut que Torre
bruno i Renatto Carosone. Haurà por~

tat un document gràfic de l'estat del
nostre abocador? Haurà posat dins
d'un pot l'apestós fum que emana dé
l'abocador perquè els italians se'n
assabenten del nivell del seu interlo
cutor? Haurà visitat el Duomo i la

ar
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~ urbanístic.
dediquen a
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El passat 21 de setembre,
paral'lelament a la 9a Copa
del Món d'Atletisme, es va
celebrar a l'estadi de la
Comunitat de Madrid el
campionat d'Espanya
Federacions Autonòmiques
Sub 1T 'Tres van ser els
atletes benicarlandos selec
cionats per a l'event, Gui
Ilermo Palau i Laura Esbrí
(Carns Ros) i Beatríz
Ferrando (Playas de Caste
Ilón).

Bons van ser els resul
tats ja que Guillermo va
acabar 5è als 2000 metres
obstacles, en una cursa
tàctica on la mala sort es va
apoderar d'ell, ja que tot i
fer una magnífica cursa i

I
amb el 4t lloc a la ma, una
tropessada al darrer obsta
cle va propiciar una caiguda

, i la pèrdua d'una posició a
---------------------------------- l'altleta del Carns Ros.

Per la seua banda Laura
- que participava en la
modalitat de javelina, va
encapçalar el concurs des
del primer moment i sols en
el darrer Ilençament va ser
superada, ocupant final
ment la tercera .plaça amb
un lIençament de 33,20
metres. També en la tercera
posició va quedar Beatríz
en salt d'alçada, competició
molt renyida on al final un
salt nul la va relegar a eixa
tercera posició amb una
marca d'1,65 metres, igua
lant el rècord. autonòmic
que ella mate.ix té, igual
alçada que la segona i a tan
sols 2 centímetres de la pri
mera classificada. Un gran
final de temporada per a les
tres atletes beni,carlandes i
l'equip tècnic qel Carns
Ros, ja que en diferents
equips, els tres son fruit de
la cantera i son entrenats
per l'equip tècnic.

-
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Què serà, serà...
TEXT: claudefa

Segur que tots em sentit
cantar aquesta tornada
eixint de veus blanques
dins d'un agradable con
cert o eixint de veus no tan
blanques en situacions
alienes a la música.

Què ha passat amb la
suspensió de la Gira de la
nostra Coral Kylix per
terres d'Itàlia?

Què ha ocorregut amb
el 'Cap a Italia' convertit
en un mal de cap per a
coralistes, famílias i de
més?

.-Em remito a la tornada
¡confio en que s'aclarirà el
tema de la suspensió.
Aclaració que de cap
manera pot generar una
amnèsia d'allò ocorregut,

però que, entenc, pot per
metre evitar una major
sangria d'il.lusions,
esforços i satisfaccions
generades dins d'aquesta

coral esforçada i respon
sable. He estat espectador
en el seu concert magnífic
de 1'11 d'agost, he assistit
als assajos oberts al

públic, vaig gaudir amb el
seu concert al costat del
Café Brasil i l'actuació de
l'Església del Crist de la
Mar va donar la mesura
del grau de qualitat acon
seguit. Ells, dia a dia,
m'han confirmat que la
Coral Kylix ha fet els seus
deures magníficament i ha
regalat a Benicarló hores
de bona música i de satis
facció social en veure i
escoltar una joventut que
s'ha pres seriosament tot
allò que s'ha proposat. Per
això, penso que la seus
història no ha de quedar
empanyada per una cosa
que no ha depés d'ells.

¡Qué sera, sera... lo que
sea ya sonara! , però que
sone per a desagravi de
tan magnífic grup.

Presentada la campanya d'excavacions al Puig de la Nau

TEXT: jordimaUra
~~~~

, Les excavacions del poblat
iber del Puig de la Nau con
clouran definitivament a
meitan mes segons el que
preveu aquesta campanya
d'excavacions, que va ser
presentada ahir en el con
sistori per l'edil de Cultura,
Francisco Flos. Des de fa
'diversos dies 10 persones
sota la direcció d'un
arqueòleg han tret a lluir
tota la base de la muralla
defensiva d'aquest poblat
que va ser abandonat de
manera pacífica quan aco
llia a quasi 300 famílies.
Des que es van iniciar els
treballs en 1995 amb l'arri
bada a la regidoria de Cul
tura de l'actual edil, el
poblat va eixir de la seua
marginalitat i de l'oblit insti
tucional en el que es troba-

va immers i han sigut set
les campanyes d'excava
cions realitzades des de lla
vors per alumnes universi
taris, que han rescatat innu
merables peces de ceràmi
ca -on destaca un Kylix i
peces d'origen grec i púnic
bronze i fins i tot un 'treso
ret' amb arracades, polse
res i un penjoll realitzat amb
materials preciosos.
Aquests elements seran
reclamats a la Diputació tan
prompte el consistori tinga
adequat el Convent de Sant
Francesc. L'activitat comer
cial del poblat i la seua
importància en la cultura
ibera ha quedat constatada
amb l'aparició de nous forns
de pa i potents muralles
defensives de les que es
pot ja contemplar la seua
base. Una vegada finalitza
des les excavacions al Puig

de la Nau, és molta la gent
que posa els ulls en el
poblat de la Tossa -afectat
per un PAl amb urbanitza
cions, hotels i un camp de
golf- circumstància de la
qual l'edil de Cultura no va
defugir a valorar. Segons
Flos "es respectarà el
patrimoni històric de la
Tossa, es faça el camp de
golf, o no i el consistori
aprovarà el projecte urba
nístic en funció dels infor
mes tècnics".

La Tossa, va dir "s'exca
varà si ens concedeixen
la subvenció per a tal fi,
un procés que s'iniciarà a
l'abril o maig del 2003".
Així mateix el consistori es
troba immers en la fase de
negociació per a l'adquisi
ció del monticle del Puig on
l'àrea de Cultura també pre
tén rehabilitar l'Ermita de
Sants Màrtirs, inacal:;>ada
des que va esclatar la Gue
rra de la Independència al
segle XIX.

sd
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Ecolog •la
La veda del bou (i 2)

-

El Pla Experimental de la Pesca de
Rossec de Castelló, de 1961 a 1965,
fou una experiència de gestió pesque
ra amb èxit, reconeguda internacional
ment. Administració, científics i pesca
dors pactaren de forma voluntària una
sèrie de mesures per a reduir l'esforç
pesquer amb el compromís de no aug
mentar el nombre de barques ni la
potència dels seus motors. S'implantà
una veda de quatre mesos sense que
els pescadors reberen cap compensa
ció econòmica de l'estat.

Les expectatives creades per l'incre
ment de captures provocà, a partir de
1996, ja acabat el Pla Experimental,
un augment en la potència dels motors
i la grandària de les barques, tendència
que continuà fins l'actualitat. AI port de
Benicarló el 1969 hi havia 41 barques
de bou amb 2276 cavalls de vapor
(HP) totals i menys de 700 TRB (tones
d'enregistrament brut) i el 1990 30 bar
ques, 9513 HP i 1259 TRB. Menys bar
ques però més grans i amb motors
més potents. Fins el 1988 hi hagué un
creixement exponencial de les captu
res a causa de la major capacitat de
pesca de les barques que cada cop
explotaven una part major de la plata
forma continental. El real decret 679
de 1988 limitava la potència màxima a
500 HP però, en molts casos, la potèn
cia real instaHada era superior. Durant
aquests decennis de bones pesque
res, ningú demanava vedes de cap
tipus.

Desprès del màxim de 1988, les
captures davallaren, i el 1991 els cinc
ports castellonencs i els del sud de
Tarragona van establir una veda
voluntària per als mesos de maig i juny.
Els mariners rebien el subsidi d'atur de
l'INEM i els armadors ajuts de fons
europeus. Hi hagué un increment de
les captures i això animà a continuar
amb la veda. La veda ha sigut de dos
mesos, no sempre els mateixos: maig

i juny el 1991, juny i juliol a finals dels
noranta i juliol i agost el 2001 i 2002.
La veda ha sigut volUntària per als
pescadors i, des de 1998 la Conselle
ria considera prioritària la concessió
d'ajudes per a les vedes (llei de pesca
valenciana 9/1998).

Durant la dècada dels noranta la
capacitat pesquera ha pujat: motors
més potents - molts d'ells per sobre del
màxim legal de 500 HP- barques de
polièster reforçat amb fibra de vidre
més lleugeres i altres avenços tecnolò
gics. Les captures tingueren una certa
revifada els primers anys de veda però
desprès hi ha hagut un estancament
clar, res paregut a la recuperació pro
duïda pel Pla Experimental dels anys
seixanta.

La utilitat real de les vedes està en
discussió. En un treball de 1999 Jordi
Lleonard (CSIC) i Ramon Franquesa,
investigadors (Universitat de Barcelo
na) concloïen que, des d'un punt de
vista biològic i econòmic no hi ha base
científica per justificar la utilització de
les vedes com a mesura principal de
gestió pesquera. Dos mesos de veda
representen una disminució en un 17
per cent en el temps de pesca. Com el
bou és una modalitat poc selectiva i
captura peixos amb períodes repro
ductius molt diferents, la veda sols
beneficiarà a unes poques espècies.
Allò de deixar "descansar el fons" no

es té clar científicament quin és el seu
significat. Les barques de les zones
limítrofes que no fan veda se'n poden
aprofitar. La veda, econòmicament,
significa deixar de pescar ara per fer
ho en major quantitat desprès. Els pes
cadors tenen en aquest període bene
ficis derivats de la reducció de despe
ses - el carburant representa més del
20 per cent- i els ajuts rebuts de l'ad
ministració. Si la veda i els ajuts esde
venen estructurals o permanents,
s'està afavorint el manteniment d'una
flota sobredimensionada i que cada
cop serà més dependent de les sub
vencions públiques (carburant, nous
vaixells, vedes...). Això pot contribuir
encara més a l'esgotament del recurs
pesquer. La veda s'implanta quan hi
ha un excés de capacitat pesquera i
de fet contribueix, si està finançada per
l'administració, al seu manteniment i no
a la seva reducció i ajustament a la
quantitat de peix 'que poden donar els
caladors. Des d'una visió neoliberal
s'aconsellaria que fora el mercat qui
castigara aqueix excés d'inversions
fetes en barques cada cop més
potents. Una solució més adequada
podria ser la reducció incentivada de la
capacitat pesquera de la flota.

Els dos mesos de veda, finançats
per la Conselleria, s'han convertit en
habituals. Gran part de les ajudes
europees s'han destinat els darrers
anys a fer barques més grans, més
modernes i més potents. S'ha afavo
rit una fugida cap endavant, front a la
manca de captures s'ha incrementat la
capacitat pesquera de la flota amb les
millores tecnològiques de les barques i;
l'esforç pesquer, ha pujat encara que
se surta a la mar menys dies a l'any per
la veda. La pesca del bou és en l'ac
tualitat una activitat econòmica subsi
diada. I, a més a més, la sobreexplota
ció dels nostres caladors és un fet inne
gable.
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A Venècia amb Julia Roberts

27 - VII - 2002
¿Qui és responsable que en un fes
tival de teatre que es pretén presti
giós, com el de Peníscola, es pro
grame una companyia tant dolenta
com "Alacrim teatro"? He vist repre
sentacions de fi de curs d'institut
molt millors, molts dels actors no
sabien no ja dir el vers, sinó ni tant
sols vocalitzar. Del quadre de joves
actors (actors?) només una tenia un
mínim de pervindre en el món del
teatre, Natalie Fajardo. Si arribar al
castell de Peníscola en ple estiu és
un acte heroic, creiem que per res
pecte al públic s'hauria d'anar amb
més cura amb la programació.

5 - VIII • 2002
Formo part d'un jurat de poesia on

es poden presentar treballs en cas
tellà i en valencià, jo voto un treball
en castellà, i una altra membre del
jurat em diu, "me ha extrañado que
tu hayas votado un poema en cas
tellano tan del valenciano como
eres".

És un simple error d'apreciació de
l'estimada companya del jurat, jo no
sóc "tan del valenciano", jo sóc
simplement de Benicarló.

10 - VIII • 2002
Des de que l'únic trist cine que fun
ciona tot l'any a Benicarló ha
començat el procés d'infantilització
del públic, és cada dia més 'difícil
estar al dia de les pel'lícules amb
més o menys qualitat que es fan avui
en dia, és per això que he tardat cinc

anys en veure "Tots diuen I love you"
de Woody Alien. És el primer musi
cal que dirigeix el director de "Annie
Hali", però té les característiques
habituals del seu cinema, les rela
cions entre els homes i les dones,
les neurosis familiars, la visió idíl'lica
de Nova York amb aquells parcs
amb els arbres esplèndidament flo
rits, la ironia... 1 una meravellosa
escena final amb Goldie Hawn al
costat del Sena justifica tota la
pel·lícula. En "Tots diuen I love you"
Woody Alien ens fa viatjar a dues
de les seues ciutats preferides Paris
i Venècia, en una entrevista n'expli
ca la raó; "tenia ganes de besar
Julia Roberts a Venècia i Goldie
Hawn a Paris". ¿És necessària cap
altra justificació?

Dia Mundial de les Aus
El 5 d'octubre de 2002, amb motiu del
Dia Mundial de les Aus, l'Associació Sal
vem la Tossa, APNAl-Ecologistes en

Acció i SEO/Birdlife van celebrar la pri
mera Jornada Ornitològica a la Tossa.
Tot un èxit.

TEXT: salvemlatossa

L'activitat començava a les
7: 30 del matí amb l'inici
d'una mah<a a peu des de
davant de l'Ajuntament de
Benicarló fins l'amenaçat
paratge natural de La
Tossa. En arribar, Juan
José Muyas, membre de la
Sociedad Española de
Ornitología i anellador cien
tífic, va explicar als partici
pants el procediment de l'a
nellament.

Els treballs d'anellament
són fonamentals per l'estu
di de les migracions de les
aus, les preferències d'hà
bitat, la despesa energèti-

ca, les variacions de pes i
fins i tot, la diversitat d'es
pecímens en funció de la
seua ubicació geogràfica.

Els participants, que
durant la jornada van for
mar part de les 600.000
persones que arreu del
món es dedicaven a activi
tats similars, van poder pre
senciar l'anellament d'e
xemplars de barba-roig,
oroneta, busquera i capella
net -una escassíssima
però il'iustrativa mostra de
la gran riquesa ornitològica
existent a l'amenaçat parat
ge benicarlando-.

La segona part de la jor
nada va ser dirigida per

Enrique Luque, membre
d'Ecologistes en Acció del
País Valencià, que va ini
ciar els participants en l'ob
servació i estudi de l'ornito
logia. També va informar
als presents que segons
estudis realitzats es demos
tra que la construcció d'un
camp de golf provoca la
desaparició de la meitat de
la diversitat de les espècies
d'aus existents al lloc on
s'ubica.

La Tossa amb una rica
varietat d'hàbitats diferents
-cultius de regadiu, de
secà, pinar, matoll, ...- i la
seua fisonomia oberta ser
veix d'espai per a l'alimen-

tació, refugi i reproducció
d'entre 60 i 100 espècies
d'aus diferents: corcoret,
barba-roig, busquera, oro
neta, puput, menjafigues,
àguiles calçades, o la
curruca de cap negre,
espècie endèmica i carac
terística del paratge.

Durant l'observació orni
tològica, activitat amb la
qual va concloure la jorna
da, es va poder escoltar el
cant de diverses espècies
d'aus i contemplar en viu i
en directe, per exemple, el
vol de multitud d'oronetes,
d'esparvers -o xoriguers- i
d'un àguila perdiguem.

www.salvemlatossa.org
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GR 7 Andilla - Bejís
Andilla fou l'inici del recorregut que al Pla de Fredes. Això va passar el 8 de
llarg de 12 etapes ens durà fins el Pinar setembre.

TEXT: cexiruca
----------

Foro: cexiruca

Andilla, Qui sap on para?
Per les tres hores de viat
ge amb autobus i amb
dues errades de camí
sofertes, nosaltres vam
quedar d'acord que allí
Deu va perdre les espar
denyes.

Malgrat tot, arribarem
be d'hora i el dia fou bo,
amb sol i uns quants
núvols per fer ombra en
les hores més calentes del
dia.

Esmorzarem al principi
del camí, només baixar de
l'autobus, en acabar vam
fer la foto i sortíem per un
G.R. 7 una mica dubtós,
direcció a l'Ermita de Bar
dés, situada en la carena
d'una muntanya anome
nada la Salada. Arribarem
en una hora i poc més,
ens aturem una estona
per fer una curta visita a
l'ermita i gaudir d'un pai
satge molt bonic però que
havia sofrit un incendi els
darrers anys.

Després el camí planeja
per la carena fins al Coll
de la Salada, on ens
replegarem per caminar
tots junts per un pla que
dominava la vall del Riu

Andilla. En una cruïlla de
camins ens decantarem a
l'esquerra per endinsar
nos en el Barranc de Qui
ñón, que desperta dubtes
entre nosaltres al no vore
marques del GR. Final
ment trobarem una marca
al 300 metres d'on s'espe
rava la gent.

Ens feia calor, els
barrancs tenen això,

sobretot si no hi ha gaire
arbres.

Dinarem al costat d'un
rierol que baixava aigua,
la Font de Quiñón, però
fou una llàstima, dons 500
metres. més enllà, el rierol
feia uns pous d'aigua per
fectes per prendre el bany.

El riu ens acompanyaria
tot el que quedava de
camí, pararem abeurà en

la font que hi ha sota el
xops, a l'entrà del poblet
Arteas d'Arriba. Després
també passarem per Arte
as d'Abajo, distant de l'an
terior 10 minuts. D'ahí un
xicotet sender, però empi
nat, ens du a un collet
agafan una pista que en
una hora ens duria fins a
Bejís, fita de la nostra pri
mera etapa pel GR 7.

....

D'ací unes setmanes, el 3 de novembre, us esperem
per fer la segona etapa: Bejís · Montan.



laveUd L n'<· ~
eoe~ ¡!Carr.o ~"SPORTS

Pàgina 14

Club Natació Benicarló
ASSEMBLEA ANUAL

TEXT: cbnatació
---

FOTO: cbnatació

Passat divendres, dia 27
d'octubre de 2002, el Club
Natació Benicarló va cele
brar, al saló d'actes de
l'lES Joan Coromines, la
seua assemblea ordinària
anual.

Es van presentar els
comptes de la temporada
passada i es va aprovar el
pressupost per a la prope
ra, cal destacar en aquest
apartat que el Club disposa
d'una bona salut econòmi
ca.

Es va fer balanç de la
temporada passada a
nivell esportiu. Van pendre
la paraula els entrenadors
Luda Vicente, responsable
de l'escola, i Vicent Bel
tran, de la resta de neda
dors. Luda va comentar
que els nedadors de l'esco
la van competir a les inter
comarcals, on el club va
obtindre el primer lloc en
sis de les vuit categories,
quedant primer com a
Club. La resta, benjamins i
alevins van competir a
Castelló i en total es van
realitzar 29 mínimes
autonòmiques i una marca
mínima per part d'Alberto
Rambla en 100 metres lIiu-

res per al campionat d'Es
panya. També es va partici
par al Trofeu Sagreras,
considerat com un campio
nat d'Espanya oficiós per a
les categories inferiors. Els
resultats més destacats
van estar:

Eloy Vinaiza: Autonò
mics: 1r :100 lliures, 400
lliures i 200 estils

Sagreras: 5è: 100 lliures
i 400 lliures, 9è: 200 estils

Provincial: 3r: 400 lliu
res, 4t: 200 lliures i

6è:100 lliures.
Aitor Constante: 3r al

campionat provincial en
1500 lliures.

Sara Pitarch: Autonò
mics: 1a: 100 esquena, 2a:
100 braça i 3a: 200 estil

Caria Cornelles: Autonò
mic: 3a: 800 lliures

Provincial: 3a: 400 lliu
res í 3a: 800 í 200 lliures

Sofia Pitarch: Provincial:
3a: 200 papallona.

A continuació es van
presentar els projectes
esportius per a la propera
temporada, en què el club
compta amb un total de
130 esportistes entre neda
dors i nedadores, que rea
litzen la seua preparació
entre les instal.iacions del
Mabel i la Piscina Munici
pal, repartits entre les cate
gories d'infantils, alevins,
benjamins, prebenjamins i
escola. La preparació dels
infantils i alevins la realit
zarà Vicent Beltran, Luda

Vicente prepararà els ben
jamins i s'encarregarà de
l'escola, ajudada per les
exnedadores del Club
Míriam Martínez i Eva Gar
da mentre que al Club
Mabel realitzaran les tas
ques de monitors Isabel
Muñoz i Jaime Violat.

Les activitats del Club
començaren ja a primers
de setembre a les
instal.iacions de la piscina
municipal mentre que a
l'octubre començaran les
activitats a la piscina del
Mabel.

Van prendre la paraula
els entrenadors de les dife
rents categories, Vicent
Beltran i Lucia Vicente i
van informar dels plans de
treball i comentaren que
s'anirà a les competicions
que organitze la Federació
de Natació per a les distin
tes categories, així com a
la IX Lliga Intercomarcal.

Aquest mes de setem
bre els nedadors del Club
ja s'han desplaçat a Barce
lona i a Tarragona, on els
resultats han estat magní
fics jh'que Eloy Vinaiza va
guanyar la travessia al port
de Barcelona en la seua
categoria. Sense cap cosa
més a tractar, aquesta
assemblea es va donar per
finalitzada.
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La boja
aventura de

buscar
spònsors

Li diuen Arturo Casanova,
té 31 anys, és de Cabanes,
viu i treballa a Benicarló i
busca patrocinador per
poder participar al Paris
Dakar, prova magna de res
sistència que se celebrarà
de 1'1 al 19 de gener de
2003. La participació al
Dakar requereix ressistèn
cia i audàcia, unes qualitats
que combinen amb l'emo
ció i el risc presents en tot el
recorregut. Però amés
calen diners, molts diners.
Arturo necessita 39.000
euros i ha de fer l'ingrés de
12.000 euros abans del 15
de novembre, uns diners
que encara no té. Per això
ha decidit trucar a totes les
portes necessàries i, fins i
tot, ha pòsat en funciona
ment una plana web on ofe
reix publicitat a qui l'ajude
en fer realitat el seu somni
de participar al rally. Casa
nova va ser subcampió
d'Espanya al campionat de
Raids del 2000, subcampió
d'Espanya d'Enduro i cam
pió de la Comunitat Valen
ciana en diverses catego
ries durant varios anys i
s'ha medit amb pilots parti
cipants en el famós Rally.
Perquè no fer-ho ell? Els
diners son el principal pro
blema per això el pilot de
Cabanes fa una crida a qui
puga ajudar-lo.

vespertina el COB es va
enfrontar al sempre temi
ble Foios. Amb el retorn
dels expulsats Raül,
Miguel i Darío i la forma
que ja han agafat els
recent arribats era inevita
ble que el resultat fóra el
que va ser: Foios, 3 - Beni
carló, 1.

Amb aquests condicio
nants ens les haurem de
vore la propera jornada
contra el totpoderosíssim
San Jorge, equip del
també totpoderosíssim
senyor Tena Ronchera. És
un miracle això del San
Jorge, un poble menut
amb un pressupost supe
rior al de la major part dels
equips de la categoria. Un
dia em penso que ja ho
vaig dir, sí, ja ho vaig dir,
però l'única possibilitat que
hi ha que el COB esdevin
ga un equip respectable és
que es construesca algun
camp de golf. La poderosa
plantilla del diputat autonò
mic diuen que en seria un
bon exemple. La setmana
que ve parlaré del juvenil
que es veu que ha agafat
la directa cap a la Divisió
d'Honor. Quines coses.

Àlex Gozalbo, un brillant jove, ha
decidit tot d'una malbaratar tot el

seu enginy i totes les seues gràcies
oratòries i fins i tot histriòniques i

esdevindre mantenidor

seues gràcies oratòries i
fins i tot histriòniques i
esdevindre mantenidor de
no sé massa bé quin acte
faller; serà de vore. En fi,
que siga enhorabona, de
veritat.

Encara abans d'acabar,
un parell de queixes a
l'empresa aquesta de LA
VEU. Una. Ja en començo
a estar tip que el COB no
ocupe mai cap portada i
que sempre posen els del
Povet, que no dic jo que no
tinguen més mèrits, però
és que al Benicarló li cal
una mica més de promo
ció, ni que siga en una
publicació com aquesta.
Dos. No em penso passar
un temporada més sense
fotos i aquest és l'ultimà
tum: si al proper partit que
jugue el Benicarló a casa
no em deixen una maqui
neta de retratar o no ve
Jordi Maura o Joan Carles
Adell a treure fotos, les
cròniques les escriurà el
senyor amo. Queda clar,
no?

Dimecres passat, diada
(nacional?) dels valen
cians, vam tornar a jugar
fora. En atractiva sessió

etmana moguda
Foios 3 .. CD Benicarló 1

TEXT: rodolfoserrano
pacodelcastillo

El Benicarló va tornar a fer bons els pronòstics previstos i va
sortir derrotat (2-1) a Borriana. Segons les cròniques radiofò
niques, tetevisives i gacetilleres que he tingut ocasió d'escol
tar, veure i llegir respectivam.ent sobre aquest matx, el resul
tat és just i si de cas curt per al mèrits que van tenir.

La primera part, diuen, va
ser del tot prescindible per
als homes de López Here
dia. Els borrianencs ens
van marcar només dues
vegades i encara gràcies
que Sanchez va detindre
algunes pilotes que a la
grada ja s'havien cantat
com a gol.

Després del descans,
els locals, amb la satisfac
ció del deure complert, es
van limitar a deixar passar
el temps sense esforçar-se
en excés. Aquest impasse
va ser aprofitat pel Beni
carló per apropar-se, amb
la timidesa que el caracte
ritza en aquestes cir
cumstàncies, a l'àrea rival.
Fins i tot el canterà i ex del
Càlig, Cèsar, va marcar al
minut setanta.

I poca cosa es pot dir
més d'un partit de futbol
que, en efectssociació d'i
dees, cap al món de la
festa i, per tant, de les
falles. I, encara pitjor i
suposo que m'ho hauré de
fer mirar, darrerament estic
associant nuestras fiestas
josefinas amb un nom que
ens resulta a tots familiar:
Àlex Gozalbo. Aquest bri
llant jove membre de la
canallesca provincial ha
decidit tot d'una malbaratar
tot el seu enginy i totes les

b



EL CÒMIC DE XAVIER BURRIELI
Les banderetes nacionals

Que les
passejadetes
les hauries
de fer tú,
per això és
el teu
aniversari!

Ai, estic marejada,
tot el sant dia donant
voltes, escoltant mascle
tades i discursos...

Doncs sí, el
9 d'octubre, el dia
que una servidora fa la
feina que li toca fer a
una altra.
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